
                                                                   

Protokół Nr 6/2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 26 marca 2019 roku 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1300   w Biurze Rady Miejskiej. 

 
Tematyka Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Przyjęcie protokołów Nr 3 i Nr 4  z posiedzeń komisji. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na VII Sesję  Rady Miejskiej 

Białogardu. 
      4.   Sprawy różne. 
      5.   Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji – Szczepan Jonko. Przywitał  
zaproszonych gości oraz członków komisji.  
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że mamy do przyjęcia protokoły Nr 3 i Nr 4. Wszyscy 
członkowie komisji otrzymali powyższe protokoły elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy 
są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to protokoły poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano :  
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 
Przewodniczący komisji – powiedział, że nagrywamy całe posiedzenie na dyktafon. 
Nagranie będzie dostępne w Biurze Rady do czasu przyjęcia protokółu przez komisję i 
zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej. Członkowie komisji otrzymali protokoły 
uchwał na VII sesje Rady Miejskiej wraz z uzasadnieniem drogą elektroniczną i na piśmie, 
dlatego nie będą one omawiane przez pracowników Urzędu. W związku z tym przechodzimy 
do rozpatrzenia i zaopiniowania następujących projektów uchwał: 
a) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli przedszkoli, 

szkół i placówek prowadzonych przez Miasto Białogard, maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz 
specjalności i form kształcenia nauczycieli prowadzonych przez uczelnie, na które 
dofinansowanie jest przyznawane na rok 2019 – druk A, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.  
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b) w sprawie przyjęcia przez Miasto Białogard zadań z zakresu właściwości Województwa 
Zachodniopomorskiego określonych w Wojewódzkim Programie Wspierania Rodziny 
i Systemu Pieczy Zastępczej  na lata 2014 – 2020 pn. „Region dla Rodziny” – druk B, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono 
Przegłosowano: 
za – 6 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Drawsko Pomorskie w zakresie 

wykonywania zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom w schronisku dla zwierząt – druk C, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 6 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w zakresie wspólnej realizacji projektu partnerskiego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014–
2020, Oś priorytetowa VIII Edukacja, Działanie 8.4 – druk D,  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 6 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk E, 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 5,  przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019–2028   

  – druk F. 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano: 
za – 5,  przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna.                                        
 
Ad 5                                   
Przewodniczący komisji – zadał dwa pytania Naczelnikowi Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami w sprawie dotyczącej Prywatnego Forum Edukacji „Scholar” Spółka z o.o., 
które mieści się w budynku przy ulicy Grunwaldzkiej 44 w Białogardzie. Pierwsza sprawa 
dotyczy nieposiadania przez nich książki obiektu budowlanego. Zapytał, dlaczego oni jej nie 
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posiadają. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że dysponentem tej książki jest ta firma. Oni są bowiem 
właścicielem tej książki.  
Przewodniczący komisji – odpowiedział, że przecież Miasto jest właścicielem tego obiektu. 
Zapytał czy to spełnia wymogi prawne. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że Miasto powinno prowadzić taką  książkę.  Jednak nie 
potrafi powiedzieć dlaczego Miasto takiej książki nie prowadziło.  
Przewodniczący komisji – poprosił, aby ta książka była dostępna w Biurze Rady przynajmniej  
przez 2 dni. Członkowie komisji chcieliby się z nią zapoznać. Komisja jest także po wizytacji 
Warsztatów Terapii Zajęciowej przy ulicy Ustronie Miejskie 1. Tam poinformowano, że 
książka obiektu jest w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w 
Białogardzie. W związku z powyższym prosi  o tę książkę do wglądu. Ponadto chciałby 
uzyskać informacje, co dokładnie wchodzi w kwotę 104 tysięcy zł umorzenia zawartego w 
aneksie do umowy dla Prywatnego Forum Edukacji „Scholar” Spółka z o.o.. Zapytał, czy od 
2002 roku do chwili obecnej w tym obiekcie dokonywane były jakieś kontrole. 
Naczelnik Wydziału – odpowiedziała, że według jej wiedzy nie. 
 
Ad 4 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1245. 
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                           

   Przewodniczący Komisji 
                                                                                                                                                                                 
                                                                                                     Szczepan Jonko  
 
 
                                                                                      
                                                                         
                                                                     


